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Protokół Nr 3/2024 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju 

w dniu 25 czerwca 2024 r.  

1. OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM. 

Posiedzenie Komisji Budżetu i Rozwoju otworzył Przewodniczący Komisji, Jarosław Raźny. 
Podczas posiedzenia obecni byli Członkowie Komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik nr 1 do protokołu oraz:  

− Józef Rysak – Przewodniczący Rady Powiatu w Krakowie, 

− Wojciech Pogan – Wicestarosta, 

− Edyta Jaśnikowska – Skarbnik Powiatu, 

− Rafał Kopeć – Dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.  

2. ZAPOZNANIE Z PORZĄDKIEM OBRAD. 

Przewodniczący Komisji, Jarosław Raźny przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Zapoznanie z porządkiem obrad 

3. Przyjęcie protokołu poprzedniego posiedzenia 

4. Informacja na temat wykorzystania środków z zakresu bezpieczeństwa w Powiecie 
Krakowskim w 2023. Realizacja Programów 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu i zmiany Uchwały 
Budżetowej Powiatu Krakowskiego na rok 2024 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Krakowskiego na lata 2024 – 2030 przyjętej Uchwałą Nr LX/609/2023 Rady 
Powiatu w Krakowie z dnia 27 grudnia 2023 r. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienia 
odpłatnej służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 
Krakowskiego położonej w obrębie Skała-W, gmina Skała 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie planu pracy Rady Powiatu w Krakowie na 
2024 rok 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli 
Komisji Rewizyjnej oraz planów pracy Komisji Rady na rok 2024 
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10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zwrotu kosztów podróży służbowych dla 
radnych korzystających w podróży służbowej z pojazdu samochodowego nie 
będącego własnością powiatu 

11. Sprawy bieżące 

12. Zamknięcie obrad 

3. PRZYJĘCIE PROTOKOŁU POPRZEDNIEGO POSIEDZENIA 

Nie zgłoszono uwag ani wniosków do protokołu poprzedniego posiedzenia.  

Komisja jednogłośnie – 6 głosami za - przyjęła protokół poprzedniego posiedzenia Komisji.  

4. INFORMACJA NA TEMAT WYKORZYSTANIA ŚRODKÓW Z ZAKRESU BEZPIECZEŃSTWA W POWIECIE 

KRAKOWSKIM W 2023. REALIZACJA PROGRAMÓW 

Komisja zapoznała się z informacją na temat wykorzystania środków z zakresu 
bezpieczeństwa w Powiecie Krakowskim w 2023 roku – załącznik nr 2. 

Dyskutowano o kwocie przekazanej na rzecz uchodźców w wysokości ponad 20 milionów zł.  

Edyta Jaśnikowska wyjaśniła, że środki pochodzą od Wojewody Małopolskiego, ale 
przechodzą przez budżet powiatu.  

Jarosław Raźny poruszył kwestię funduszu wsparcia dla policji.  

Edyta Jaśnikowska poinformowała, że są to środki własne i dotacja celowa.  

Dyskutowano o dodatkowych środkach przekazywanych na wypłaty dla funkcjonariuszy 
policji ze względu na dyżury ponadnormatywne.  

Jarosław Raźny zwrócił uwagę na dofinansowanie instytucji, które de facto finansowanie 
powinny mieć.  

Nie było więcej pytań.  

5. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY BUDŻETU I ZMIANY UCHWAŁY 

BUDŻETOWEJ POWIATU KRAKOWSKIEGO NA ROK 2024 

Edyta Jaśnikowska omówiła projekt uchwały.  

Wanda Kułaj pytała o tryb nadzoru nad zadaniem pn. ,,Rozbudowa dróg powiatowych nr 
2169K oraz 2170K w miejscowościach Gaj, Lusina, Libertów”.  
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Edyta Jaśnikowska poinformowała, że zadanie oszacowano na 44 800 000. Mówiła 
o zmianie sposobu nadzoru i wyjaśniła, że dzieje się tak za decyzją wydziału merytorycznego.  

Jarosław Raźny poruszył temat dodatkowych umów (zleceń) dla pracowników Zarządu Dróg 
Powiatu Krakowskiego.  

Edyta Jaśnikowska potwierdziła, że będzie to na zasadzie dodatków do wynagrodzeń.  

Jarosław Raźny pytał, co jest powodem zmiany odnośnie nadzoru.  

Wanda Kułaj poruszyła sprawę przejmowania nadzoru przez Zarząd Dróg Powiatu 
Krakowskiego i problemu kadrowego w jednostce.  

Wojciech Pogan odpowiedział, że było to na wniosek Dyrektora Zarządu Dróg Powiatu 
Krakowskiego i podejrzewa, że wynika to z potrzeby  wewnętrznego sprawowania nadzoru.  

Wanda Kułaj pytała o udział Gminy Skawina w zadaniu pn. ,,Modernizacja sali gimnastycznej, 
konstrukcji dachu, podjazdów i wejść w Liceum Ogólnokształcącym w Skawinie – etap II”.  

Edyta Jaśnikowska wyjaśniła, że Gmina uczestniczy w 50% a odsetki wynoszą pond 35 tys. zł.  

Krzysztof Gębala pytał, na czym będą polegać prace w Zespole Szkół Techniczno-
Ekonomicznych w Skawinie oraz LO w Skawinie.  

Edyta Jaśnikowska poinformowała, że obydwa zadania są dofinansowane ze środków 
rządowych Polski Ład. Prace obejmują naprawę i renowację istniejących obiektów wraz 
z zainstalowaniem nowoczesnego sprzętu i infrastruktury sportowej. W trakcie modernizacji 
sali przy LO w Skawinie zostanie przeprowadzony gruntowy remont i naprawa sali sportowej, 
sanitariów, korytarza i przewiązki hali.   

Wojciech Pogan mówił o kwocie w ramach II przetargu.  

Jarosław Raźny pytał o całościowy montaż finansowy.  

Edyta Jaśnikowska wyjaśniła, że dofinansowanie jest w wysokości 1 900 000 zł. Mówiła, że 
wartość zadania w LO Skawina jest w wysokości 708 000 zł a dofinansowanie z Polskiego 
Ładu w wysokości 510 000 zł. Poinformowała o wniosku o zwiększenie środków na zadanie 
w Zespole Szkół Techniczno - Ekonomicznych w Skawinie.  

Wanda Kułaj poruszyła temat kwoty przeznaczonej na zadanie pn. „Przebudowa drogi 
powiatowej nr 2155K w km 0+050 do km 1+518 w miejscowości Michałowice i Młodziejowice, 
Powiat Krakowski”. Pytała, czy Gmina Michałowice dołoży 2 000 000 zł na dochody.  

Edyta Jaśnikowska poinformowała, że przetarg został rozstrzygnięty i nastąpił wzrost 
inwestycji o 3 983 717 zł. Inwestycja składa się z zakresu drogowego i mostowego. Mówiła 
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o zabezpieczeniu w WPF ponad 16 mln zł. Zadanie jest dofinansowane ze środków 
Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w wysokości ponad 8 mln zł.  

Wojciech Pogan poinformował, że we wszystkich rozstrzyganych przetargach obserwuje się 
20 % wzrost.  

Dyskutowano o kosztorysach inwestorskich firm.  

Wojciech Pogan poinformował, że są prowadzone rozmowy z Gminą Michałowice, ale nie ma 
jeszcze informacji o dołożeniu środków. Gdyby gmina nie zwiększyła finansowania, niektóre 
inwestycje w przyszłości trzeba będzie wstrzymać.  

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 7 głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

Wojciech Pogan poinformował, że prace wewnętrzne w szkole w Skawinie będą odbywały się 
w okresie wakacyjnym.  

6. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY WIELOLETNIEJ PROGNOZY 

FINANSOWEJ POWIATU KRAKOWSKIEGO NA LATA 2024 – 2030 PRZYJĘTEJ UCHWAŁĄ NR 

LX/609/2023 RADY POWIATU W KRAKOWIE Z DNIA 27 GRUDNIA 2023 R. 

Edyta Jaśnikowska omówiła projekt uchwały.  

Wanda Kułaj poruszyła temat remontu zabytkowego budynku w DPS i wyjaśniła jak wyglądały 
ustalenia. Pytała o możliwości personelu.   

Wojciech Pogan odpowiedział, że będzie wsparcie i nadzór ze strony Biura Inwestycji 
i Remontów.  Mówił o aktualnej sytuacji kadrowej w Biurze. Oczekuje się na rozstrzygnięcie 
przetargu co zweryfikuje kwotę na remont.  

Jarosław Raźny poruszył temat  przebudowy drogi powiatowej w Pielgrzymowicach. Mówił 
o zwiększeniu kwoty do 8 000 000 zł. Prosił o zwrócenie uwagi na okres rozliczenia środków 
profowskich.  

Karol Pawełko mówił o projekcie drogi relacji Kocmyrzów, Czulice. Mówił o zakresie prac.  

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 7 głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 
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7. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA USTANOWIENIA 

ODPŁATNEJ SŁUŻEBNOŚCI PRZESYŁU NA NIERUCHOMOŚCI STANOWIĄCEJ WŁASNOŚĆ POWIATU 

KRAKOWSKIEGO POŁOŻONEJ W OBRĘBIE SKAŁA-W, GMINA SKAŁA 

Rafał Kopeć omówił projekt uchwały.  

Wanda Kułaj przypomniała, że prosiła o ustalenie nowych stawek.  

Rafał Kopeć wyjaśnił, że wystąpił do Zarządu Powiatu w Krakowie, lecz nie zajęto stanowiska.  

Wanda Kułaj ponownie poprosiła o zajęcie się tematem stawek. Wszystko powiązane jest 
z Zarządem Dróg Powiatu Krakowskiego. Poruszyła również kwestie wprowadzenia poboru 
elektronicznego opłat za prom.  

Wojciech Pogan zwrócił uwagę na problemy ze znalezieniem operatora.  

Dyskutowano o odbytych kontrolach.  

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 7 głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

8. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE PLANU PRACY RADY POWIATU W KRAKOWIE NA 

2024 ROK 

Komisja zapoznała się z projektem uchwały.  

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 7 głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

9. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZATWIERDZENIA ROCZNEGO PLANU KONTROLI 

KOMISJI REWIZYJNEJ ORAZ PLANÓW PRACY KOMISJI RADY NA ROK 2024 

Komisja zapoznała się z projektem uchwały.  

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 6 głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 
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10. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZWROTU KOSZTÓW PODRÓŻY SŁUŻBOWYCH 

DLA RADNYCH KORZYSTAJĄCYCH W PODRÓŻY SŁUŻBOWEJ Z POJAZDU SAMOCHODOWEGO NIE 

BĘDĄCEGO WŁASNOŚCIĄ POWIATU 

Komisja zapoznała się z projektem uchwały. 

Wojciech Pogan poinformował, że stawka pochodzi z rozporządzenia. 

Krzysztof Gębala pytał o zestawienie ile było takich delegacji w poprzednich latach.  

Józef Rysak wskazał na praktykę w tym zakresie.  

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 7 głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

11. SPRAWY BIEŻĄCE 

Dyskutowano o podwyższeniu średniej krajowej, podwyżkach cen.   

12. ZAMKNIĘCIE OBRAD 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Komisji, Jarosław Raźny 
zamknął posiedzenie Komisji Budżetu i Rozwoju.  

 Przewodniczący Komisji 
 Budżetu i Rozwoju 

 Jarosław Raźny 

Protokołowała: Ewa Widórek 


